
JEGYZŐKÖNYV

Készült  Mezőfalva  nagyközség,  Nagyvenyim,  Baracs  és  Kisapostag  települések 
Önkormányzatai  Képviselőtestületeinek  Mezőfalva  Nagyközség  Polgármesteri  Hivatalának 
tanácskozó termében 2008. október 13-án 16 órai kezdettel megtartott együttes üléséről. 

Jelen vannak: 

Mezőfalva nagyközség képviselőtestülete:

Márok Csaba polgármester
Cseke Ottó képviselő
Horváth László képviselő
Kis Attila képviselő
Tarány Sándor képviselő
Csizmadia Imre képviselő
Szántó István képviselő
Töttős Tibor képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvezető

Nagyvenyim község képviselőtestülete:

Rauf Pál polgármester
Csizmadia György képviselő
Fási Éva képviselő
Dr. Fekete Gábor Lajos képviselő
Dr. Galambos Dénes képviselő
Kegyes Lászlóné képviselő
Szabadi Andrásné képviselő
Szabóné Lőrincz Ilona képviselő
Dr. Szemere Brigitta képviselő
Komjátiné Mádl Margit jegyző

Baracs község képviselőtestülete:

Makó József képviselő
Bula Istvánné képviselő
Dr. Darabos Zoltán képviselő
Fehérvári József képviselő
Hompót Viktória képviselő
Kocsis Sándor képviselő
Kohutné Tábor Margit képviselő
Márhoffer Istvánné képviselő
Pék Ferenc képviselő
Talpai Tiborné képviselő
Juhász Imréné jegyző
Dr. Horváth Zsolt aljegyző
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Kisapostag község képviselőtestülete:

Schreiner Béla polgármester
Márkli János alpolgármester
Geist István képviselő
Kutrovácz István képviselő
Molnár Géza képviselő
Szappanos Ferenc képviselő
Tarné Bém Ildikó képviselő
Varga Marianna képviselő
Németh Ilona jegyző

Márok Csaba     Mezőfalva  polgármestere:  Tisztelettel  köszöntöm a  megjelenteket.  Mielőtt 
elfogadnánk a napirendet elmondom, hogy a négy település jegyzője a mai napon összeült, 
hogy megbeszélje feladatainkat. Az ezzel kapcsolatban kialakított véleményükről Dr. Woth 
László jegyző mondja el, mire jutottak.

Dr. Woth László jegyző:  Ma reggel  9 órától  délután 3-ig sikerült  átnézni  két  anyagot,  a 
gesztori  megállapodás  módosítást  és  a  Közös  Közbeszerzési  Szabályzatot.  Szeretnénk,  ha 
ezekben a kérdésekben a felmerült problémák miatt a testületek ma nem döntenének Több 
probléma van a gesztori megállapodással, ami kihat a Közbeszerzési Szabályzatra is. Ezeket 
még meg kell  nézni.  A másik két napirendi  pontról semmiféle  megbeszélést  nem tudtunk 
folytatni,  ezeket  nem javasoljuk napirendre venni.  Az anyagokat  olyan időpontban kaptuk 
meg, hogy nem volt idő a tanulmányozásukra. 

Juhász Imréné Baracs  jegyzője:  Tárgyaljuk  meg akár az Együttműködési  Megállapodást, 
akár  a  Közbeszerzési  Szabályzatot,  mert  ezzel  felszínre  jönnek azok a  dolgok,  amelyekre 
rábukkantunk, a jogszerűtlenségre és a kettő közötti ellentmondásra. A 3. és 4. napirend oka 
fogyottá válik, az első két napirendi anyagban ellentmondás tapasztalható.

Schreiner  Béla Kisapostag  polgármestere:  Szeretném,  ha  a  következő  megbeszélésre 
módosítanák  a  napirendi  pontokat  és  belevennék  a  Dél-Mezőföld  Vízi-közmű  Társulat 
megalakítását  és  ha  a  társaság  megalakul,  akkor  további  25  évre  kössünk  szerződést  a 
Tolnavíz Kft-vel. Ebben a kettőben lehet dönteni, utána lehet a többi dologról beszélni. Mert 
ha ez nem egyhangú, nincs miről beszélni. Nincs három hónapunk. Ha a jelenlegi üzemeltető 
feláll, nem tudunk leakasztani másik üzemeltetőt. Ebben egyszer és mindenkorra dönteni kell. 
25 évről lemennek 15 évre. Ezt a jegyzők gondolják végig. A következő közös testületi ülésre 
már a döntéseket kell meghozni, ne húzzuk tovább az időt.

Dr. Galambos Dénes Nagyvenyim képviselője: Ha elő van készítve, akkor nincs akadálya 
tárgyalni. A társasági szerződést ma reggel kaptuk meg, ehhez kell még két  dokumentum, a 
menedzsment  és  az  üzemeltetési  szerződés.  Ezt  át  kell  beszélni.  Ki  kell  találni  hozzá  a 
munkamenetet. Ezekben több kérdés van, pl. üzemeltetés, a 15 év anyagi vonzatai. Döntési 
jelentősége is van. Ha 15 éven belül történik valami, akkor ennek a terheit, és mi lenne ha 
szerződésbontás lenne. Ezt végig kell tárgyalni. Ez nincs előttünk. Határozzák meg, ki vegyen 
részt  ebben,  jogászokat  is  be  kellene  vonni.  Elviekben  egyetértek  azzal,  hogy  a  lejárt 
szerződést január 31-ig meg kell hosszabbítani. Ma ebbe ne legyen döntés. 
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Makó  József Baracs  polgármestere:  Akkor  jöjjünk  össze,  ha  mind  a  háromban  lesz 
véglegesítés, ez volt Schreiner Béla javaslata. Meggyőződésem, hogy az üzemeltetésben nem 
jutunk  dűlőre,  nem  lesz  normális  CBA  számításunk  sem.  Döntsük  el  mit  akarunk. 
Ragaszkodom ahhoz, hogy legyen jogilag előkészítve, akkor döntsünk, utána ez lesz az alap. 

Márok Csaba     polgármester  :  Döntsünk az üzemeltetési  kérdésben,  a  társasági  szerződést 
hozzáértőknek kell megnézni.

Kutrovácz István Kisapostag képviselője: A Társasági Szerződés nem ördöngös dolog, fél 
óra alatt lezárható. A szószaporításból elegünk van. Akár feltételnek is tekinthető a további 
KEOP-os tárgyaláshoz.

Juhász  Imréné Baracs  jegyzője:  Nekünk,  mint  jegyzőknek  kötelességünk  észrevételeket 
tenni,  ha  törvénysértést  látunk.  Ezt  tesszük  a  mai  anyaggal  és  majd  az  üzemeltetési 
szerződéssel  foglalkozunk.  Véleményük,  igenis  lássanak  minden  anyagot,  mielőtt  a 
képviselőtestületek  tárgyalják,  hogy nehogy ilyen  helyzetbe  kerüljünk,  mint  a  mai  napon, 
hogy  sokat  kell  javítani.  Nem  a  Társasági  Szerződés  a  nyitja  az  egésznek,  hanem  az 
üzemeltetési  szerződés.  Legyen  benne  a  felmondás  lehetősége,  merjük  felvállalni  az 
elszámolási kötelezettséget is. 

Csizmadia  Imre Mezőfalva  képviselője:  Mi  folyamatosan  5  évet  mondtunk.  Felmondási 
záradék: 5 + 10 év lenne a rendszerben.

Márok Csaba     Mezőfalva  polgármestere:  Ezekkel  most  felesleges  foglalkozni.  Arról  kell 
beszélni, hogy tűzzünk ki határidőket magunknak. Nagyon fontos hogy előre kell haladni, a 
lemaradást  behozni,  a  jogszerű  üzemeltetésben  is  pontot  tenni,  végig  kell  beszélni  a 
napirendeket.

Csizmadia  György Nagyvenyim képviselője:  Javaslom,  hogy legyen  napirend a  csatorna 
garanciális munkáira 100 millió Ft-ot lehívni. 

Márok  Csaba     Mezőfalva  polgármestere::  Megállapítom,  hogy  Mezőfalva  Nagyközség 
Önkormányzatának  képviselőtestülete  8  fővel  határozatképes.  Kérem,  hogy  a  települések 
polgármesterei is állapítsák meg testületeik határozatképességét.

Rauf  Pál Nagyvenyim  polgármestere:  Megállapítom,  hogy  Nagyvenyim  község 
Önkormányzatának képviselőtestülete 9 fővel határozatképes.

Makó  József Baracs  község  polgármestere:  Megállapítom,  hogy  Baracs  község 
Önkormányzatának képviselőtestülete 10 fővel határozatképes. 

Scheirner Béla Kisapostag község polgármestere:  Megállapítom,  hogy Kisapostag község 
Önkormányzatának képviselőtestülete 8 fővel határozatképes. 

Márok Csaba     Mezőfalva polgármestere: Kérem a napirendek elfogadását Csizmadia György 
Nagyvenyim képviselője által tett módosítással.  A javasolt napirend az egyebek között fog 
szerepelni. 
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete 8 igen szavazattal elfogadta a 
napirendeket. 

Rauf  Pál Nagyvenyim  polgármestere:  Aki  elfogadja  a  napirendeket,  kézfeltartással 
szavazzon.

Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselőtestülete  9  igen szavazattal  elfogadta  a 
napirendeket. 

Makó József Baracs  község  polgármestere:  Aki  elfogadja  a  napirendeket,  kézfeltartással 
szavazzon.

Baracs  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  10  igen  szavazattal  elfogadta  a 
napirendeket. 

Scheirner  Béla Kisapostag  község  polgármestere:  Aki  elfogadja  a  napirendeket, 
kézfeltartással szavazzon.

Kisapostag  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  8  igen  szavazattal  elfogadta  a 
napirendeket. 

Napirend 

1.) A Gesztori Megállapodás módosítása és egységes szerkezetbe foglalt változatának 
elfogadása. 

    
Előadó: Márok Csaba gesztor polgármester

2.) Közös Közbeszerzési Szabályzat elfogadása

Előadó: Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési szakértő

3.) A projektmenedzser kiválasztására irányuló ajánlati felhívás elfogadása

Előadó: Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési szakértő

4.) A részletes megvalósíthatósági tanulmány (RMT) és a költséghaszon elemzés 
(CBA) elkészítőjének kiválasztására irányuló ajánlati felhívás elfogadása.     

Előadó: Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési szakértő

Makó  József Baracs  község  polgármestere:  Baracs  Község  Önkormányzata 
Képviselőtestülete a Képviselőtestület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzata szerint 
jegyzőkönyv hitelesítők: Márhoffer Istvánné és Pék Ferenc képviselők.
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Scheirner Béla Kisapostag község polgármestere: jegyzőkönyv hitelesítőknek javasolom 
Geist Istvánt és Tarné Bém Ildikó képviselőket. 

Kisapostag  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  8  igen  szavazattal  elfogadta  a 
jegyzőkönyv hitelesítőkre tett javaslatot. 

Márok Csaba     Mezőfalva  polgármestere:  Köszöntöm közbeszerzési  szakértőnket,  Pintérné 
Gyuricza  Ágnest.  Az  együttes  PEB  ülésen  a  nagyvenyimi  módosítást  tárgyaltuk.  Ezután 
Mezőfalván informális testületi ülés volt, melyen közösen végigmentünk a módosításon. A 
jegyzők jelezték, hogy itt-ott nem jó. 

Juhász Imréné Baracs jegyzője: Az Együttműködési Megállapodás pontjait javították, 
melyet részletesen ismertet. Hangsúlyozom, hogy minden közbeszerzés és mindenben a 
képviselőtestületek döntenek, ez legyen egyértelmű. Ezáltal válik a 3., és 4. napirendi pont 
oka fogyottá, mert nem közbeszerzésre készült az anyag. Az útvonalterv módosításának 
elvégzése gesztori feladat, a felelősség az övé. Ha nem elégedett a gesztor a közbeszerzési 
szakértővel, váljon meg tőle, de ne fizessenek még egyet mellé, mert ez nagy luxus lenne. 

Scheirner Béla Kisapostag község polgármestere: Ki csinálta ezt az anyagot?

Juhász Imréné Baracs jegyzője: A nagyvenyimi PEB ülésen felmerült, hogy egységesíteni 
kell a gesztori megállapodást, erre a nagyvenyimi PEB megtette javaslatát. Az lett az 
eredmény, hogy elsiklottak olyan kérdések felett, amit mi napirendre tűztünk. Érzékelték a 
problémákat. A kapkodás miatt kell most javítani, mindenki egyformán kell, hogy értelmezze, 
ez megér ennyit. 

Márok Csaba     Mezőfalva polgármestere: A gesztori együttműködés a képviselőtestületek 
döntési kompetenciája, célszerű, ha ebben egységesen foglalnak állást. 

Scheirner Béla Kisapostag község polgármestere: Bízzunk meg a saját jegyzőinkben. sokan 
azok közül, akik  itt vannak, azt sem tudják, hogy most miről beszélünk.

Juhász Imréné Baracs jegyzője: A beruházással kapcsolatos 6-os pontot nagyon a helyére 
kell tenni. A polgármesterek megtárgyalták, meghoznak egy döntést, kialakították 
véleményüket, mely alapján a képviselőtestület elé, vagy a bizottság elé fog kerülni az anyag. 
A közbeszerzés másként kezelendő. Nincs b. pont, nincs releváns, stb.

Kaiser Kata  Nagyvenyim község PEB tagja: Ennek az anyagnak nagy részét én csináltam, 
sajnálom, hogy utolsó PEB ülésen kezdték el megnézni, de akkor eltérő álláspontok voltak. 
Javaslom, hogy amikor ilyen témák vannak, nézzék meg a PEB ülésen. Amire most Juhász 
Imréné jegyző javaslatot tett, elfogadom, minden alapvető kérdést tisztáztunk. Javaslom, hogy 
mindent  rendeljenek  közbeszerzés  hatálya  alá,  mert  a  településen  szabályzatai  eltérőek 
lehetnek.  Mondjuk azt, hogy a körbetartozókat rendeljük a közbeszerzés hatálya alá. 

Juhász Imréné Baracs jegyzője: A kiküldött anyagban azt volt a cél a közös PEB ülésen, 
hogy folytassunk le arra is közbeszerzést, ami egyébként nem lenne az. Kérjék meg a gesztort, 
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hogy a közbeszerzési  szakértő, írja le,  mi a közbeszerzés-köteles és mi nem. Egyöntetűen 
abba az irányba mentek, hogy a tisztaság érdekében folytassanak le mindenre közbeszerzést. 

Márok Csaba     Mezőfalva polgármestere: Ha nincs más vélemény, akkor Juhász Imréné által 
jelzett módosítással javaslom a gesztori együttműködés elfogadását.

Makó József Baracs község polgármestere: Ennek megfelelően egységes végleges anyagokat 
tegyenek le. 

Csizmadia György Nagyvenyim képviselője: Javaslom, fogadjuk el az alaki formába öntést. 

Márok Csaba     polgármester:  Aki  a  módosításokkal  egységes  szerkezetbe  foglalt  gesztori 
együttműködési megállapodást  jóváhagyja – amit  a jegyzők egységes  szerkezetbe foglalva 
készítsenek el – kézfelemeléssel szavazzon. 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete  8 igen szavazattal  az alábbi 
határozatot hozta: 

86/2008.(X.13.) ÖK.sz. képviselőtestületi határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  módosított  és 
egységes  szerkezetbe  foglalt  Gesztori  Megállapodást  az  előterjesztésnek 
megfelelően elfogadja. A Gesztori Megállapodás a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

     Felelős: Márok Csaba polgármester
     Határidő: azonnal

Rauf Pál Nagyvenyim polgármestere:  Aki  a  módosításokkal  egységes  szerkezetbe  foglalt 
gesztori  együttműködési  megállapodást  jóváhagyja  – amit  a jegyzők egységes  szerkezetbe 
foglalva készítsenek el – kézfelemeléssel szavazzon. 

Nagyvenyim  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  9  igen  szavazattal  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Nagyvenyim Község Önkormányzati Képviselő-testületének
132./2008. (X.13.) számú határozata

Nagyvenyim  község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  módosított  és 
egységes  szerkezetbe  foglalt  Gesztori  Megállapodást  az  előterjesztésnek 
megfelelően elfogadja. A Gesztori Megállapodás a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

     Felelős: Rauf Pál polgármester
     Határidő: azonnal
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Makó  József Baracs  község  polgármestere:  Aki  a  módosításokkal  egységes  szerkezetbe 
foglalt  gesztori  együttműködési  megállapodást  jóváhagyja  –  amit  a  jegyzők  egységes 
szerkezetbe foglalva készítsenek el – kézfelemeléssel szavazzon. 

Baracs  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  10  igen  szavazattal  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Baracs község Önkormányzata 
Képviselőtestülete

 114./2008.(X.13.) számú 
HATÁROZATA

Baracs  község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  módosított  és  egységes 
szerkezetbe  foglalt  Gesztori  Megállapodást  az  előterjesztésnek  megfelelően 
elfogadja. A Gesztori Megállapodás a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

     Felelős: Makó József polgármester
     Határidő: azonnal

Scheirner  Béla Kisapostag  község  polgármestere:  Aki  a  módosításokkal  egységes 
szerkezetbe  foglalt  gesztori  együttműködési  megállapodást  jóváhagyja  –  amit  a  jegyzők 
egységes szerkezetbe foglalva készítsenek el – kézfelemeléssel szavazzon. 

Kisapostag  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  8  igen  szavazattal  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Kisapostag község Önkormányzata Képviselőtestületének
119./2008. (X.13.) ÖKT. számú határozata

Kisapostag község Önkormányzatának Képviselőtestülete a módosított és egységes 
szerkezetbe  foglalt  Gesztori  Megállapodást  az  előterjesztésnek  megfelelően 
elfogadja. A Gesztori Megállapodás a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

     Felelős: Schreiner Béla polgármester
     Határidő: azonnal

Márok  Csaba     Mezőfalva  polgármestere:  A  következő  napirend  a  Közös  Közbeszerzési 
Szabályzat,  melynek  előadója  Pintérné  Gyuricza  Ágnes.  Ez  komoly  szakmai  anyag,  a 
szakértőkre  tartozik.  Célszerű  lenne,  ha  az  ülést  hátralévő  részében  bizonyos  határidőket 
szabnánk, mikor,  miben kell  dönteni. Első a Közbeszerzési  Szabályzat,  aminek elfogadása 
után tudunk dönteni a kiírásokról is. Kell dönteni a kiválasztásokról RMT, CBA készítőről és 
a projektmenedzsment kiválasztásáról. 
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Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési szakértő: A Gesztori Együttműködési Megállapodás 
módosítását és módosítási javaslatait nem ismertem, nagyon sok olyan kérdésről szavaztak, 
ami  nagyban  befolyásolja  a  Közös  Közbeszerzési  Szabályzat  tartalmát.  Függetlenül  a 
támogatás alatti és a törvény hatálya alá nem tartozó beszerzéstől,  ez közbeszerzési eljárás 
keretében  legyen  lebonyolítva.  Látni  kell,  hogy  a  Közös  Közbeszerzési  Szabályzat 
létrehozását a gesztori megállapodás teszi kötelezővé. Ajánlatkérő Mezőfalva önkormányzata, 
akinek  van  hatályos  és  a  testület  által  elfogadott  közbeszerzési  szabályzata.  Jelen 
Közbeszerzési Szabályzat speciálisan a gesztori együttműködési megállapodást vette alapul. 
A jegyzőkkel és szakmai szinten kell majd korrigálni. Ezt, ha legkésőbb holnap megkapom, 
csütörtökre elő tud állni egy végleges anyag. Vannak a javaslatban nagyon konstruktív, jól 
alkalmazandó szabályok, ezeket pontosítani kell. Nekem, mint szakértőnek anyagi felelősségi 
vállalásom van. Nyolc éve foglalkozom hazai és uniós pályázatok menedzselésével, számos 
KIOP-os pályázatban is részt vettem.  Úgy látom, hogy van hatályos támogatási szerződés, ezt 
valamennyi  képviselőtestület  jóváhagyta.  Ebbe  rögzítve  van  a  végső  határidő  II.  fordulós 
pályázati  anyag  benyújtása.  Mindenképpen  javaslom  a  lehető  legrövidebb  időn  belül  a 
menedzsment  szervezet  kiválasztását.   Amikor  az  ő  kiválasztása  megtörtént,  az 
útvonaltervnek,  szabályzatoknak  és  rendeleteknek  megfelelően  a  projektmenedzsment 
kiválasztása  egyszerű  eljárással  elindul.  Most  a  gesztori  együttműködés  alapján  döntöttek 
úgy,  hogy először tegyék rendbe a mögöttes dokumentumokat  és döntsenek arról,  hogyan 
tovább. Csütörtökön kerüljön elfogadásra a szabályzat, induljon el a kötelezettség, RMT és 
CBA számítás kezdődjön el. 

Márok  Csaba     Mezőfalva  polgármestere:  Javaslom,  hogy  a  Közbeszerzési  Szabályzatot 
dolgozzák át  a jegyzőkkel  csütörtökig,  ha ez elkészül,  és erről  döntenek,  akkor a 3. és 4. 
napirendi pont beemelhető. 

Juhász Imréné Baracs jegyzője: Óvakodnék a csütörtöktől, mert csütörtökön kapják meg az 
anyagot, ennek a vitatémája majd az ajánlattétel lesz. Ha a testület úgy dönt, hogy a jelenlegi 
három mellé még kettőt felvesz, akkor kötelessége kiküldeni a gesztornak.

Márok  Csaba     Mezőfalva  polgármestere:  Amit  össze  kell  rakni,  az  a  Közbeszerzési 
Szabályzat  és  az  ajánlatkérés.  Dönteni  kell,  hogy  egybevonjuk-e  az  RMT  és  a  CBA 
projektmenedzsert, vagy legyen külön-külön.

Juhász Imréné Baracs jegyzője: Külön-külön legyen, az Irányító Hatóságnál ezt emelték ki, 
hogy  nem  kellet  volna  egybe  vonni,  mert  ezek  mind  külön  feladatok.  Az  ajánlatokat 
szakember készíti, a testületek döntenek arról, hogy hány cégnek legyen kiküldve. 

Márok Csaba     Mezőfalva polgármestere:  A testületi  ülés időpontja október 20. 16 óra.  A 
kisapostagi  polgármester  úrnak  és  a  képviselőtestületének  véleménye,  hogy  ebbe  az 
üzemeltetési  kérdésben is  lépjünk előre.  Ezzel  kapcsolatban  három dolgot  együttesen  kell 
vizsgálni, a társasági, az üzemeltetési és a menedzsmentszerződést. Véleményem, hogy ennek 
határidejét meg kellene határozni, mert a PEB-ek már a társasági szerződést tárgyalták,  és 
elfogadásra  javasolták.  Már  csak  a  másik  kettő  dokumentumot  kell  tárgyalni.  Kisapostag 
részéről  javaslat,  hogy  a  polgármesterek  és  jegyzők  üljenek  le  Schmidt  Zoltánnal  a 
dokumentum tartalmát átbeszélni. 

Scheirner  Béla Kisapostag  község  polgármestere:  A CBA számítás  fontos  dolog,  amiről 
dönteni akarunk, addig nem lehet dönteni, amíg nincs üzemeltetési szerződés.
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Juhász Imréné Baracs  jegyzője:  a  KEOP alapján CBA számítást  készítő csak a második 
ütemre végez számítást? Az Irányító Hatóságnál mondták, hogy a jelenlegi díjakat jól kell 
beállítani.  Ha most a CBA csak a KEOP-ra vonatkozik, akkor keresni kell olyan céget, aki 
üzemeltet és pályázatot is bead. 

Csizmadia György Nagyvenyim képviselője: Az üzemeltetési  szerződéséről lehet dönteni. 
Az ügyvezető feladata lesz elővezetni a többi kérdést. Erre viszont egy-két hét nem elég. A 
cégalapítást  nem lehet  megelőzni.  Ezek  időrendileg  elválnak  egymástól.  Valaki  gondolja, 
hogy a 26. rángatásra a majdani ügyvezető a cégben komoly munkát fog letenni? Hol van ez a 
megbízása? Nem mi bíztunk meg vele egy ügyvédet. Meg kell alapítani a céget. 

Kaiser  Kata  Nagyvenyim  község  PEB  tagja:  Amiben  döntöttünk,  a  társasági  szerződés 
tartalma. Az utolsó információ: Schmidt Zoltán elküldte az ő ügyvédjének azt a verziót, hogy 
fogalmazza meg a tartalmát.  Azzal a tartalommal  jött  vissza az ügyvédtől,  amit  az utolsó 
közös  PEB ülésen  eldöntöttünk.  Visszaküldték  az  ügyvédnek,  szerkessze  meg  újra.  Most 
várják vissza a társasági szerződéstervezetet.  A Zoli azt mondta,  hogy mégsem megbízási, 
hanem  munkaviszony  keretében  akarja  ellátni  az  ügyvezetői  beosztást.  Ha  meglesz  a 
cégalapítás, akkor elő fogja adni a másik három jogviszony kapcsán az elképzeléseit. Jogilag 
nincs más, mint a cégalapítás, csak az a kérdés, ő legyen-e az ügyvezető. 

Scheirner Béla Kisapostag község polgármestere:  A testületek úgy döntöttek,  hogy velük 
kívánunk együtt dolgozni.

Dr. Galambos Dénes Nagyvenyim képviselője: A társasági szerződés elfogadható, ki legyen 
az  ügyvezető?  Az ügyvezető  alapvetően  10  millió  forinttal  szabadon  dönthet,  ezt  lejjebb 
kellene szállítani 2 millió Ft-ra. 

Juhász Imréné Baracs jegyzője: A KEOP-os ajánlatkérésbe a CBA számítás csak a második 
ütemre készül?

Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési szakértő: Az RMT és CBA készítő szerződése nem 
itt ér véget, hanem a KSZ által tett véleményeket be kell dolgozni, ez részletes melléklete lesz 
a 2. fordulóra benyújtott pályázati anyagoknak. 

Juhász Imréné Baracs jegyzője: Akkor érdeklődni lehet, ki végezhet ilyen számításokat. A 
vagyonból indulunk ki. Ezáltal egyértelmű az irány. A hatóság azt mondja, hogy csak nyílt 
lehet.  Vízjogi  létesítési  engedélyünk  van.  Van  egy  olyan  tervanyag,  mely  a  szerzői  jog 
keretében  megvásárolható,  Nem  gondolkodhatunk  meghívásosra.  Javaslom,  hogy  a 
közbeszerzésen  ne  lépjünk  ilyen  gyorsan  túl.  Az  Előkészítő  Munkacsoportban  legyenek 
olyanok  is  benne,  akik  benne  lesznek  a  Bíráló  Bizottságban.  (felsorolja  mit  húzott  ki  a 
Közbeszerzési Szabályzatból) Mezőfalva Önkormányzata az ajánlatkérő, de nevében eljár a 
polgármester. Alapdolgokat pontosítani kell. Nem kell a Kbt-t beemelni. El kellene dönteni 
milyen irányba menjünk.  
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Pintérné  Gyuricza  Ágnes közbeszerzési  szakértő:  A  tervező  nem  mondott  le  a  szerzői 
jogairól, a műszaki létesítmények terve és azok átdolgozása szerzői jogvédelem alatt áll. Ha 
Mezőfalva úgy dönt, hogy nyílt  eljárás folytat  le,  akkor az a szerzői jogok megsértése.  A 
szerzői jogokat meg lehet vásárolni. 

Márok Csaba     Mezőfalva polgármestere: Hétfőn 16 órakor együttes képviselőtestületi ülésen 
el tudjuk fogadni a saját cég alakítására vonatkozó dokumentációt teljes egészében. Javaslom, 
hogy  a  jegyzők  ebben  a  három dologban  dolgozzák  ki  javaslataikat.  Ezzel  kapcsolatban 
Schmidt Zoltánnal üljenek le, ezt a megbeszélést csütörtökre megpróbálom összehozni.
Hétfőn  a  Közös  Közbeszerzési  Szabályzat  elfogadása  a  projektmenedzser  kiválasztásának 
elfogadása, RMT CBA készítőjének ajánlattételi elfogadása, illetve a saját cég megalakítása. 
Amíg  nincs  kiválasztva  a  projektmenedzser,  addig  a  PR  áll.  Ha  hétfőn  megszületik  az 
elfogadás, akkor abból mikor lehet kiválasztás?

Pintérné  Gyuricza  Ágnes közbeszerzési  szakértő:  10  –  14  napos  határidő.  Az 
eredményhirdetés legalább egy hét, utána akár másnap megköthető a szerződés. Ez összesen 
kb. három hét.

Márok Csaba     Mezőfalva  polgármestere:  Legyen  az  együttes  testületi  ülés  inkább  21-én, 
kedden 16 órakor.

Csizmadia  György Nagyvenyim  képviselője:  úgy  gondolom,  közös  testületi  határozatot 
hozzanak arról, hogy a bankgaranciát hívják le. 

Pék Ferenc Baracs község képviselője: A műszaki ellenőr véleményét ki kell kérni, hogy a 
hibákat jogosnak tartja-e.

Makó József Baracs község polgármestere: Erről kedden legyen döntés, akkorra a szakértői 
vélemény legyen letéve.

Dr. Galambos Dénes Nagyvenyim képviselője: Ezt a kérdést meg kell vizsgálni, ma ebben 
ne legyen döntés.

Csizmadia György Nagyvenyim képviselője: A 100 milliót indoklás nélkül le lehet hívni. 
Már  három  jegyzőkönyv  van  arról,  hogy  mit  kellett  volna  megcsinálnia.  Ne  húzzuk  az 
időpontokat, mert letelik a három év. 

Márok Csaba     Mezőfalva polgármestere: Javasom, hogy nézzük meg a garanciára vonatkozó 
szerződést, ehhez Molnár László írásos állásfoglalása kell. 
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Dr. Fekete Gábor Nagyvenyim képviselője: A jótállási bankgaranciában az áll, hogy a bank 
a  kedvezményezett  által  megadott  bankszámlára  a  pénzt  átutalja.  A hibák kijavítását  nem 
teljesítette.

Márok  Csaba     Mezőfalva  polgármestere:  Más  megtárgyalandó  ügy  nincs,  ezért  az  ülést 
bezárom.

K.m.f.

    Dr. Woth László                    Márok Csaba
Mezőfalva Nagyközség            Mezőfalva Nagyközség
          jegyzője         polgármestere

Komjátiné Mádl Margit            Rauf Pál
  Nagyvenyim község      Nagyvenyim község
  címzetes főjegyzője    polgármestere

 Juhász Imréné                      Makó József
  Baracs község                      Baracs község
     jegyzője                     polgármestere

Márhoffer Istvánné                           Pék Ferenc
        képviselő   képviselő
jegyzőkönyv-hitelesítő                jegyzőkönyv-hitelesítő

    Németh Ilona                            Schreiner Béla
Kisapostag Község jegyzője             Kisapostag község

             polgármestere

    Geis István                       Tarné Bém Ildikó
Kisapostag község             Kisapostag község
   képviselője                  képviselője
jegyzőkönyv-hitelesítő                     jegyzőkönyv-hitelesítő 
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	4.) A részletes megvalósíthatósági tanulmány (RMT) és a költséghaszon elemzés (CBA) elkészítőjének kiválasztására irányuló ajánlati felhívás elfogadása.     

